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تحلیل این خبر را در ستون »تحلیل خبر« بخوانید

دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی:

مخالف ورود بی کیفیت 

به پزشکی هستیم

1

1

حذف ۵۰ موسسه غیرقانونی اعزام دانشجو 

به خارج از کشور

4

معاون وزیر و رئیس سازمان مدارس غیردولتی کشور 

در شیراز تاکید کرد؛

ضرورت تربیت دانش آموزان به عنوان 

2مهم ترین سرمایه های کشور

نه فقط در رشته پزشکی بلکه در همه رشته های علوم مختلف باید 
»ورودی« به دانشگاه ها برای افرادی امکان پذیر باشد که توانایی 
باشند چرا که  داشته  را  عالی  مقاطع آموزش  ادامه تحصیل در 
همه هستی جامعه و کشور به افراد باسواد و دارای تخصص قوی 
گره می خورد. در رشته پزشکی اگر افرادی، به هر دلیل، ورود 
از  افراد پس  این  باشند  بنیه ضعیف علمی داشته  پیدا کنند که 
فارغ التحصیلی با جان مردم بازی خواهند کرد و به جای درمان 
بیماران، آنها را ناقص و معیوب ابدی می کنند. علم و از جمله 
و  تعارف  با  پذیرفته شدگانش  که  نیست  چیزی  پزشکی،  علوم 
امتیازدهی واهی به آن دست یابند. اگر با هر چیزی بتوان معامله 
کرد با دنیای علم نمی شود. چرا که علم همانند برخی مناصب، 
بجوشد.  فرد  درون  از  باید  بلکه  نیست  »گرفتنی«  و  »دادنی« 
شاید بشود هر مقامی و جایگاهی را به هر فردی داد ولی با علم 
اینگونه رفتار کرد. ما مهندسین، ادبا، جامعه شناسان،  نمی شود 
روانشناسان، اقتصاددانان، سیاستمداران، حقوقدانان، مورخان و 
... متخصصانی را می خواهیم که واقعاً از پشتوانه سواد والایی 
خود،  گرایش  و  رشته  در  بتواند  کدام  هر  و  باشند  برخوردار 

جامعه را به حد اعلای پیشرفت، رشد و توسعه برساند.
به  ضعیف  ورودی های  برخی  خاطر  به  که  سالهاست  متاسفانه 
دانشگاه ها، سطح علمی آنها به شدت افت کرده و خروجی های 
آنها، درحد قابل قبول و متناسب با زمانه نیستند. بدتر از افراد 
ورودی ضعیف این است که متون علمی، به ویژه علوم انسانی، 
دستکاری و محتوای آنها به دور از متد علمی روز، تدوین شود. 
بلکه  نیست  مطرح  دانشجویان  علمی  وزن  بحث  دیگر  اینجا  در 
محتوایی که به نام علم باید بخوانند مهم است. در هر صورت 
دانشگاه در جهان، شأن خاص خود را دارد و باید با همان شأن 
و  گره گشا  اش،  دروس  محتوای  و  خروجی  و  ورودی  بالا، 

جهان پسند باشد.
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مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان فارس 

اعلام کرد؛

گام بلند هلال احمر فارس 

با بهره برداری از پایگاه امدادی 

در بختگان

4

معاون رئیس جمهور در شیراز:

کاهش بروکراسی می تواند به تسهیل 
سرمایه گذاری در کشور کمک کند

مدیربنیاد مسکن شهرستان شیراز:

اجرای طرح های بهسازی معابر در راستای 
4محرومیت زدایی است

 ۲ و   ۱ فاز  در  آبرسانی  جهادی  پروژه های  فجر  دهه  ایام  با  همزمان 
شهرک روستای کدنج و اسلام آباد، آب شیرین کن خانه خمیس علیا و 
آبرسانی به روستای سبوک از توابع بخش ارژن، طی مراسمی با حضور 
سید علاءالدین کراماتی، فرماندار شیراز و جمعی از مسئولان استانی به 

بهره برداری رسید.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی و آموزشی همگانی 
شرکت آبفا شیراز علاءالدین کراماتی  ضمن قدردانی از عملکرد شرکت 
اساسی  نیازهای  تأمین  در  جهادی  گروه های  و  شیراز  فاضلاب  و  آب 
مردم، افتتاح این پروژه ها را که همزمان با میلاد حضرت عباس )ع( انجام 
شد، اقدامی ارزشمند دانست و تأکید کرد که تأمین آب شرب سالم از 

اولویت های مهم توسعه روستایی است.
*ضرورت مدیریت مصرف و صرفه جویی در استفاده از منابع آبی

 فرماندار شیراز همچنین با اشاره به بارندگی های اخیر، بر لزوم مدیریت 
از مردم  منابع آبی تأکید کرد و  از  استفاده  مصرف و صرفه جویی در 

خواست در حفظ این نعمت ارزشمند کوشا باشند.
*تأمین پایدار آب از منابع سطحی در دستور کار قرار دارد

این  جزئیات  تشریح  در  شیراز،  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل   
تأمین  چاه ها  از  روستاها  این  شرب  آب  درصد   ۱۰۰ گفت:  پروژه ها 
می شود، اما تأمین پایدار آب از منابع سطحی نیز در دستور کار قرار دارد.
 بهمن بهروزی با اشاره به اجرای ۶۶۵۰ متر شبکه توزیع آب در فاز ۱ 
با رعایت  و ۲ شهرک جدید روستای کدنج، اظهار داشت: این پروژه 
استانداردهای کیفی و طبق یک تفاهم نامه اجرا شده است که طی آن، 
آبفا شیراز  بر عهده شرکت  اتصالات  و  لوله  تأمین  و  نظارت  طراحی، 
بوده، حفاری و تهیه خاک نرم توسط دهیاری روستای کدنج انجام شده و 
عملیات شبکه گذاری و نصب انشعابات نیز به همت گروه جهادی شهید 

قاجاری صورت گرفته است.
به روستای  *توسعه شبکه آبرسانی در روستای اسلام آباد و آبرسانی 

سبوک
 مدیرعامل آبفا شیراز همچنین از اجرای ۶۰۰ متر توسعه شبکه آبرسانی 
و  به روستای سبوک، شامل حفاری  آبرسانی  و  اسلام آباد  در روستای 
تجهیز یک حلقه چاه، نصب دو ایستگاه پمپاژ و اجرای ۱۵۰۰ متر خط 

انتقال، خبر داد.

با حضور فرماندار شیراز رقم خورد؛

 افتتاح پروژه های آبرسانی در روستاهای شهرستان شیراز
مدیرعامل آبفا شیراز:

تأمین پایدار آب از منابع سطحی در دستور کار قرار دارد

با اعلام پلیس فتا تاکنون بیش از ۵۰ سایت به دادستانی اعلام شده که 
تبلیغ غیرمجاز می کردند و مسدود شدند و افرادی که در این سایت ها 
اقدام می کردند در حال شناسایی و تعقیب هستند و با توجه به اهمیت 
 ۳۵ ناحیه  در  موضوع  این  به  مرتبط  جرائم  و  تخلفات  شد  بنا  موضوع 
در  کار  جوانب  همه  تا  بگیرد  قرار  رسیدگی  مورد  تهران  دادسرای 

دستورکار قرار بگیرد.
به گزارش رویداد ۲۴، سخنگوی دستگاه قضا درباره اقدامات عدلیه در 
به  که  از کشور  خارج  به  دانشجو  اعزام  غیرمجاز  مؤسسات  با  برخورد 
نیز توضیح  است،  از کشور رسیده  به خارج  دانش آموزان  اعزام  مرحله 
داد: در این رابطه باید چند موضوع را مورد توجه قرار دهیم، نکته اول 
اینکه افرادی که مؤسسات غیرقانونی را تشکیل دادند و تلاش بر اعزام 
تحصیل  به  مبادرت  طریق  این  از  و  کرده  دانشجویان  و  دانش آموزان 
مال نامشروع می کنند و یا کلاهبرداری می کنند، علاوه بر اینکه باعث 
تضییع حقوق عامه می شوند، خود افراد و خانواده های آنها را نیز درگیر 
آنها  مجرمانه  اقدام  این  دیگر  طرف  از  می کنند.  عدیده ای  مشکلات 
باعث تسهیل مهاجرت نخبگان ما به خارج از کشور می شود این افراد 
سرمایه های کشور هستند که باید از آنها مراقبت کنیم که تحت تأثیر 

این شیادان قرار نگیرند.
در  که  حساسیتی  به  توجه  با  افزود:  جهانگیر  اصغر  میزان،  گزارش  به 
معاونت  هم  و  کشور  کل  دادستانی های  هم  داشته  وجود  رابطه  این 
و  ذیربط  مبادی  طریق  از  موضوع  پیگیری  با  جرم  وقوع  از  پیشگیری 
وزارت علوم و بهداشت، به آنها اعلام کرده اگر مؤسسات غیرمجازی 

شده  اعلام  انتظامی  نیروی  به  و  کنند  اطلاع رسانی  کردند  شناسایی 
اطلاع رسانی  و  غیرمجاز  فعالیت  که  سایت هایی  شناسایی  درخصوص 
اعزام به صورت غیرقانونی،  جذب دانشجو و دانش آموز می کنند برای 
به  نسبت  تا  دهند  قرار  اطلاع رسانی  و  شناسایی  مورد  نیز  را  آنها 
انجام  لازم  اقدامات  سایت ها  مسدودسازی  و  مؤسسات  این   پلمب 

شود.
وی تاکید کرد: با اعلام پلیس فتا تاکنون بیش از ۵۰ سایت به دادستانی 
اعلام شده که تبلیغ غیرمجاز می کردند و مسدود شدند و افرادی که در 
این سایت ها اقدام می کردند در حال شناسایی و تعقیب هستند و با توجه 
به اهمیت موضوع بنا شد تخلفات و جرائم مرتبط به این موضوع در ناحیه 
تا همه جوانب کار در  ۳۵ دادسرای تهران مورد رسیدگی قرار بگیرد 

دستورکار قرار بگیرد.
هم  دانشجو  و  دانش آموز  اعزام  اینکه  بیان  با  قضا  دستگاه  سخنگوی 
می تواند مجاز و هم غیرمجاز باشد، اظهار کرد: در جنبه مجاز به خانواده ها 
از مبادی ذیربط، اگر دانش آموزی  با پیگیری موضوع  توصیه می کنیم 
دارند از طریق آموزش و پرورش و اگر دانشجو دارند از طریق وزارت 
علوم و بهداشت پیگیری کنند و اطلاعات لازم را از دانشگاه های مقصد 
و مدارس مقصد و حتی توسط مؤسسات مجاز به عمل بیاورند تا درگیر 
دانشگاه های فاقد اعتبار لازم نشوند. در داخل کشور نظام آموزش عالی 
در تلاش است ظرفیت رشته هایی که اقبال بیشتری دارند را توسعه دهند 
در  زمینه  این  در  را  لازم  اهتمام  نیز  فرهنگی  انقلاب  عالی  شورای  و 

دستورکار قرار داده است.

دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی در مورد آخرین شرایط بازنگری 
سهمیه های کنکور گفت: فکر می کنم با همتی که وزیر علوم دارد طرح 
جدید دوره پایانی خود را می گذراند و عن قریب به شورا ارائه خواهد شد. 
خبرنگار  با  گفتگو  در  خسروپناه  عبدالحسین  حجت الاسلام والمسلمین 
که  اصلی  پیشنهاد  گفت:  کنکور  سهمیه های  بازنگری  مورد  در  مهر، 
رئیس جمهور در مورد این موضوع دادند این بود که در وزارت علوم 
یک کار کارشناسی به صورت جامع انجام شود و کل سهمیه بندی ها )نه 

فقط سهمیه استان ها( مورد بررسی قرار گیرند.
وی با تاکید بر این که بخش قابل توجهی از سهمیه بندی ها مصوبه مجلس 
انقلاب  عالی  شورای  مصوبه  نیز  سهمیه ها  از  بخشی  داد:  ادامه  است، 
ولی  کند  لغو  را  مجلس  مصوبه  نمی تواند  شورا  البته  که  دارد  فرهنگی 
و  براساس عدالت آموزشی طراحی می شود  انشاالله طرح سهمیه بندی ها 
در صحن شورای عالی انقلاب فرهنگی مطرح می شود. انشاالله وقتی به 
جمع بندی نهایی رسیدیم اگر مجلس همراهی کرد، سهمیه بندی عادلانه 

خواهیم داشت.
رئیس  که  سؤال  این  به  پاسخ  در  فرهنگی  انقلاب  عالی  شورای  دبیر 
جمهور فرصت سه ماهه ای برای بازنگری سهمیه بندی داده بود و الان 
فرصت سه ماهه به پایان رسیده است، گفت: فکر می کنم با همتی که 
وزیر علوم داشتند، این طرح دوره پایانی خود را می گذراند و عن قریب 

به شورا ارائه خواهد شد.
انقلاب  عالی  شورای  رویکرد  که  سؤال  این  به  پاسخ  در  خسروپناه 
فرهنگی در بازنگری سهمیه ها چیست؟ گفت: به دلیل این که شورا هنوز 

در این مسئله ورود نکرده، نمی توانم موضوعی را به شورا نسبت دهم ولی 
این دغدغه مهم است. قطعاً با این موضوع مخالفیم که افرادی به دانشگاه 
وارد شوند که نتوانند رشته پزشکی را به خوبی طی کنند و یک پزشک 

ناتوان و بی کیفیت وارد کشور شود.
به گزارش مهر، مسعود پزشکیان؛ رئیس جمهور و رئیس شورای عالی 
انقلاب فرهنگی اوایل مهر ماه سال جاری ماده واحده بازنگری و اصلاح 
سهمیه های کنکور را ابلاغ و برای آن یک ضرب الاجل سه ماهه تعیین 
کرد. براساس این دستور؛ وزارت علوم، تحقیقات و فناوری موظف است 
حداکثر ظرف مدت ۳ ماه با همکاری سازمان سنجش، وزارت بهداشت، 
دانشگاه آزاد اسلامی و کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس، اقدام به 
بازنگری سهمیه های کنکور کند و آن را برای اجرا در سال ۱۴۰۵ به 

شورای عالی انقلاب فرهنگی ارائه کند.

دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی:
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در جلسه شورای اداری مدیران شهرداری شیراز 

مطرح شد؛

اهمیت تکریم شهروندان و ایجاد 
امیدآفرینی به عنوان اولویت اصلی


